



Hear Entendre Québec  
7000 Rue Sherbrooke West/Ouest, Montréal, Québec H4B 1R3  
Phone/Tél: 514-488-5552 ext/poste: 4500 | Fax: 514-489-3477  
Web: www.hearhear.org



## Laughter Knows No Boundaries at ZOO FEST.

Hear Entendre Quebec is proud to present for the first time in collaboration with **ZOO FEST & OFF JFL** the Access Comedy Show "**The Include-ME Tour**". On *July 16th* we will be bringing you a hearing accessible comedy show not only to share laughter, but also, this event will empower decision makers to create more accessibility for their events. By showcasing the power of inclusivity, we hope to inspire and encourage the integration of accessibility measures across a wide range of events.

The Show will be taking place at **Le Balcon, 463 Sainte-Catherine O, Montréal, QC H3B 1B1**. Following our principle of **nothing about us without us** the event is hosted by our very own **Accessibility Ambassador Abby Stonehouse**. This event will bridge the gap between the hearing loss community and the experience of pure joy that comedy provides. We make this happen by providing hearing accessible measures such as **FM Systems, ASL Interpreters, Closed Captioning** and a sophisticated **Hearing Induction Loop System** that ensures inclusivity for everyone.

As seen on **America Got Talent** and for the first time in our show, we are thrilled to have **Ahren Belisle**, who has overcome challenges with cerebral palsy, a mute comedian who uses technology to assist him deliver jokes and for accessibility. At the same time we have in our lineup the presence of great celebrities such as **Erich Preach** who has been an ally with Hear Entendre Quebec for the past 2 years. This lineup is also bringing to the stage great local comedians such as **Lawrence Corber, Akeem Hoyte-Charles, Joanna Selvarajah and Raajiee Chelliah**. The diversity and inclusion can be experienced through the whole show.

There is nothing else like this in Montreal. Our biggest goal is to include everyone in the laughter, not only for this show but for every show in the future through the power of accessibility and inclusion. Behind the scenes of this event is our Include-ME program that



Hear Entendre Québec  
7000 Rue Sherbrooke West/Ouest, Montréal, Québec H4B 1R3  
Phone/Tél: 514-488-5552 ext/poste: 4500 | Fax: 514-489-3477  
Web: [www.hearhear.org](http://www.hearhear.org)

will make this happen. We hope to educate and inspire others to follow suit and embrace inclusivity as a fundamental aspect of their events and create a more accessible Montreal.

For more information on how to join this movement as an event planner, comedian or sponsor contact [info@hearhear.org](mailto:info@hearhear.org) .

### **CALL TO ACTION**

1. Support more accessibility in Montreal by attending this amazing show guaranteed to make everyone laugh. [Tickets here!](#)
2. Community, business leaders, decision makers and event planners sponsor your staff to experience this epic event first hand, [Tickets here!](#)
3. Media and marketing experts help share this message write about, talk about it and shout it from the rooftops
4. Can't attend, but still want to make Montreal more accessible, [visit our website](#) to make it happen.
5. Follow us on [Instagram](#) & [Facebook](#) to share your experience at the event. You can follow us to support A more accessible future for all.

**[For first hand stories of the impact of experience this show please review our previous press release from June 1st 2023](#)**

#### **For more information, please contact:**

Heidy Wager, Executive Director  
(514)-797-2447  
[heidywager@hearhear.org](mailto:heidywager@hearhear.org)

***ABOUT HEAR Entendre QUÉBEC:*** *Hear Entendre Québec is Montréal's only non-profit organization serving the English-speaking community with hearing loss in Québec. Hear Entendre Québec has been providing programs and services to those affected by hearing loss for over 40 years and strives to bring about awareness within the community and shed light on the invisibility of hearing loss. Hear Entendre Quebec aims to make the most out of the hearing we have.*



Hear Entendre Québec  
7000 Rue Sherbrooke West/Ouest, Montréal, Québec H4B 1R3  
Phone/Tél: 514-488-5552 ext/poste: 4500 | Fax: 514-489-3477  
Web: www.hearhear.org



## Le rire ne connaît pas de frontières au ZOOFEST.

Hear Entendre Québec est fier de présenter, pour la première fois, en collaboration avec **ZOOFEST & OFF JFL**, le spectacle de comédie accessible "**La tournée Inclus-MOI**".

Le **16 juillet**, nous vous offrirons un spectacle de comédie accessible aux personnes malentendantes, non seulement pour partager des rires, mais également pour responsabiliser les décideurs à créer plus d'accessibilité lors de leurs événements. En démontrant le pouvoir de l'inclusion, nous espérons inspirer et encourager l'intégration de mesures d'accessibilité dans une plus grande variété d'événements.

Le spectacle se déroule au **Balcon, 463 Sainte-Catherine O, Montréal, QC H3B 1B1**. Suivant notre principe de "**rien pour nous, sans nous**", l'événement sera animé par notre **Ambassadrice de l'Accessibilité, Abby Stonehouse**. Cet événement comblera le fossé entre la communauté malentendante et l'expérience de la pure joie que la comédie procure. Nous rendons cela possible en offrant des mesures d'accessibilité telles que des **systèmes FM, des interprètes en langue des signes, des sous-titres** et un système sophistiqué de **boucle à induction auditive** qui garantit l'inclusion pour tous.

Vu à **America's Got Talent** et pour la première fois dans notre spectacle, nous sommes ravis d'accueillir **Ahren Belisle**, qui a surmonté les défis de la paralysie cérébrale, un comédien muet qui utilise la technologie pour l'aider à livrer des blagues et pour l'accessibilité. En même temps, nous avons dans notre programmation de grandes célébrités telles qu'**Erich Preach**, qui est un allié de Hear Entendre Québec depuis 2 ans. Cette programmation présente également de grands humoristes locaux tels que **Lawrence Corber, Akeem Hoyte-Charles, Joanna Selvarajah et Raajiee Chelliah**. La diversité et l'inclusion sont présentes tout au long du spectacle.



Hear Entendre Québec  
7000 Rue Sherbrooke West/Ouest, Montréal, Québec H4B 1R3  
Phone/Tél: 514-488-5552 ext/poste: 4500 | Fax: 514-489-3477  
Web: [www.hearhear.org](http://www.hearhear.org)

Il n'y a rien d'autre de tel à Montréal. Notre plus grand objectif est d'inclure tout le monde dans le rire, non seulement pour ce spectacle, mais pour chaque spectacle à venir grâce au pouvoir de l'accessibilité et de l'inclusion. Derrière les coulisses de cet événement se trouve notre programme Inclus-MOI qui rendra cela possible. Nous espérons éduquer et inspirer les autres à suivre notre exemple et à embrasser l'inclusion en tant qu'aspect fondamental de leurs événements, et à créer un Montréal plus accessible.

Pour plus d'informations sur la façon de rejoindre ce mouvement en tant qu'organisateur d'événements, comédien ou commanditaire, veuillez contacter [info@hearhear.org](mailto:info@hearhear.org).

### **APPEL À L'ACTION**

Soutenez davantage l'accessibilité à Montréal en assistant à ce spectacle incroyable qui garantit de faire rire tout le monde.

Billets [disponibles ici!](#)

1. Communauté, leaders d'entreprises, décideurs et organisateurs d'événements, offrez à votre personnel la possibilité de vivre gratuitement cet événement épique en les commanditant.

Billets [disponibles ici!](#)

2. Médias et experts en marketing, aidez à partager ce message en écrivant sur le sujet, en en parlant et en le criant sur tous les toits !
3. Vous ne pouvez pas y assister, mais vous voulez tout de même rendre Montréal plus accessible ?  
Visitez notre [site web](#) pour avoir la chance d'y contribuer.
4. Suivez-nous sur [Instagram](#) et [Facebook](#) pour partager votre expérience lors de l'événement. Vous pouvez nous suivre pour soutenir un avenir plus accessible pour tous.

***Pour des témoignages de première main sur l'impact de cette expérience, veuillez consulter notre précédent communiqué de presse du 1er juin 2023.***

Pour plus d'informations, veuillez contacter

Heidy Wager, directrice générale

(514)-797-2447

[heidywager@hearhear.org](mailto:heidywager@hearhear.org)

***A propos:*** *Hear Entendre Québec est le seul organisme à but non lucratif de Montréal à desservir la communauté anglophone ayant une déficience auditive au Québec. Hear Entendre*



Hear Entendre Québec  
7000 Rue Sherbrooke West/Ouest, Montréal, Québec H4B 1R3  
Phone/Tél: 514-488-5552 ext/poste: 4500 | Fax: 514-489-3477  
Web: [www.hearhear.org](http://www.hearhear.org)

*Québec offre des programmes et des services aux personnes touchées par une perte auditive depuis plus de 40 ans et s'efforce de sensibiliser la communauté et de faire la lumière sur l'invisibilité de la perte auditive. Hear Entendre Québec vise à tirer le meilleur parti de l'audition dont nous disposons.*